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@maartenskliniek.nl]To:
"

cc J @minvws.nl]; aE A. @minvws.nl];

(BED @minvws.nl]
From: 5.1.2 5.1.2e |]

Sent: Tue 3/24/2020 9:43:00 AM

Subject: RE: Fwd: Statement Cristalco en algehele situatie alcohol

Received: Tue 3/24/2020 9:43:01 AM

Beste ik heb nog waar meer informatie nodig over de gevolgen van dit besluit en wat je concrete hulpvraag is aan de

overheid.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Van: <EEEDNN@ avandis nl>
Datum: dinsdag 24 mit. 2020 9:00 AM

Aan:1 sae EEE @minvws nl>, maartensklinieknl>
Onderwerp: Fwd: Statement Cristalco en algehele situatie alcohol

andat alcohol leveringen vanuit[ERE worden gestopt; dit geeft potentieel zeer grote impact.

Graag overleg hoe er evt vanuit overheid kan worden bijgesprongen
5.1.26

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

Van:

Datum: 23 maart 2020 om 21:26:35 CET

. (@avandis.nl>,
(@avandis.nl>

pavandis.nl>

Beste allen,

Aangezien geen van de buitenlandse partijen tot nu toe volumes kunnen/willen alloceren dreigen we in een heel

andere situatie te komen. Zoals al eerder besproken is het een dag tot dag situatie aan het worden en heeft ook

Cristalco na mijn poging om de bevestiging te krijgen nu een mail uitgestuurd (zie bijlage) waarin feitelijk niets meer

wordt toegezegd en toepassingen voor desinfectie voorrang verkrijgen. Dit alles is vanuit de Franse overheid

opgelegd.

Wat betekent dit voor Avandis en de partners?

Begin maart is conform reguliere planning de alcohol tender de deur uit gegaan.

Alle partijen hebben gereageerd. Alleen EI heeft commitment gegeven
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maar dat is per maandEEEEE cen via mail bevestigd wat ze kunnen leveren maar dit

was nog niet bevestigd mede doordat we vast hadden gesteld eerst de nieuwe alcoholbehoefte vast te stellen

voordat we volumes vast leggen bij alcoholleveranciers. De situatie nu is wel dat we vanaf april reeds een tekort

dreigen te hebben in de alcohol voorziening.

Next steps

lk ben druk bezig (ook nu) om partijen te benaderen en checken wat ze kunnen leveren. lk denk echter wel dat we de

levering vanuit de brouwerijen voor de handalcohol serieus moeten verkennen om daarnaast nog deels eigen product
van de band te laten lopen. We hebben (nu nog) opties met partijen + JIEWel zal dan gecheckt

moeten worden of dit kwalitatief aan bepaalde normen voldoet.

lk heb dit bericht nog niet gedeeld met de partners en wil graag weten hoe jullie dit zien.

Morgenochtend kan ik inbellen, wel heb ik dan mijn 2 jongens onder de hoede maar zet ze even voor een scherm.

Met vriendelijke groet,

Avandis C.V.

P.0.Box 246 - 2700 AE, Wattstraat 63, 2723 RB - Zoetermeer
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